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»امام جمعه کرج«:

 به قله نزدیک هستیم و باید تلاش  به قله نزدیک هستیم و باید تلاش 
خود را بیشتر کنیمخود را بیشتر کنیم

»معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز«  خبر داد:

ممنوعیت عملیات عمرانی در البرز ممنوعیت عملیات عمرانی در البرز 
از از ۲۰۲۰ شهریور تا  شهریور تا ۲۰۲۰ مهر مهر

»رئیس شورای اسلامی شهر کرج« در گفت وگو با »دنیای هوادار« خبر داد:»رئیس شورای اسلامی شهر کرج« در گفت وگو با »دنیای هوادار« خبر داد:

اتصال خط اتصال خط ۲۲ قطار شهری کرج به خط پنج  قطار شهری کرج به خط پنج 
قطار شهری پایتختقطار شهری پایتخت

اسامی مدعوين به اردوی تيم ملی جهت 
انجام دو بازی تداركاتي برابر بلغارستان و 
آنگولا از سوی امیر قلعه نویی، سرمربیتيم 
پیام  بیرانوند،  »علیرضا  شد:  اعلام  ملی 
نیازمند، محمدرضا اخباری، میلاد محمدی، 
احسان حاج صفی، رامین رضاییان، صادق 
محمد  پورعلیگنجی،  مرتضی  محرمی، 
مرادمند،  حسین  چشمی،  روزبه  دانشگر، 
علی کریمی، میلاد سرلک، سعید عزت اللهی، 
علی علیزاده، وحید امیری، محمد محبی، 
سامان  جهانبخش،  علیرضا  ترابی،  مهدی 
قدوس، احمد نوراللهی، رضا اسدی، مهدی 

طارمی و شهریار مغانلو«

چشم  به  آنچه  ليست  اين  اعلام  در  اما 
كه  است  ارزيابی«  »مكانيزم  رعايت  آمد، 
در گذشته يا وجود نداشت يا اگر هم بود 
به چشم نمی آمد! دليل چنين ادعايی اين 
است كه در فرآيند انجام ارزيابي -آنهاييكه با 
مديريت عملكرد و مكانيزم ارزيابی آشنايی 
دارند نيك می دانند- در هر مدلی بيان علل 
اجتناب ناپذير  امری  بهبود  براي  معلول  و 
ملی  تيم  اخير  مدعوين  ليست  در  است. 
آنچه به چشم آمد اين است كه قلعه نویی 
به درستی و آگاهانه نه تنها دلايل عدم دعوت 
برخی از بازیکنان را با صداقت و شفافيت 
به  واردها  تازه  انتخاب  با  بلكه  كرد،  اعلام 
تيم ملی ثابت كرد به دقت بازی های ليگ 

را زيرنظر دارد.
ادعا  می توان  جرأت  به  فرآيندی  چنين  از 

شفافيت  ملی  تيم  مدعوين  در  وقتی  كرد 
ملی  تيم  آينده  دارد،  وجود  صداقت  و 
نيست  ترديد  و  است  روشن  كاملا  هم 
موفقيت در انتظار اين تيم خواهد بود. زيرا 
علاوه  موفقيت  عوامل  شاخص  مهمترين 
مناسب  تداركات  به  كه  مؤلفه ها  ساير  بر 
مربوط  ملي  تيم  نيازهای  آوردن  فراهم  و 
مدل  بر  مبتنی  شفافيت  و  است، صداقت 
اولين بار  برای  كه  است  ارزيابی  مكانيزم 
آن هستيم. هيچكس  ملی شاهد  تيم  در 
توضيحات  ارائه  با  ندارد  حق  و  نمی تواند 
جامعی كه در اعلام ليست تيم ملی صورت 

گرفته به اين ليست اعتراض كند.
مشخص  كند!  اعتراض  هركس  حقیقتاً 
مديريت  علوم  از  اطلاعاتي  هيچ  يا  است 
عملكرد مبتني بر ارزيابي عملكرد ندارد و يا 

با فوتبال ما بيگانه است. بعضی ها هم بايد 
عينك بدبينی را عوض كنند.

»امیر« شاهكار كرد؛

بهترين مكانيزم ارزيابی در دعوت به تيم ملی
مجید سعیدی

بازنده ای به نامِ »استقلال«؛بازنده ای به نامِ »استقلال«؛

دردِ عافیت طلبی!دردِ عافیت طلبی!
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یاد و خاطره شهداء بویژه »خلیل اخوان« که 11 شهریورماه 1361 در 
پاسگاه زید به مقام شامخ شهادت نائل گشت،گرامی باد

گزارش اول

 

در  که  است  کلیدواژه هایی  جمله  از  آب  بحران 
سال های اخیر بارها در گزارش های رسمی و اظهارات 
مقامات رسمی و کارشناسان به آن اشاره شده است. 
همین حالا برخی از مناطق کشور با قطعی گاه و 
بیگاه آب مواجه هستند؛ حتی در استان های شمالی 
که تا پیش از این به عنوان استان های دارای منابع 

آبی بسیار شناخته می شدند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از تجارت نیوز؛ بنابر 
آمارهای رسمی که تاکنون منتشر شده، در 15 سال 
اخیر تنها دو سال در کشور شاهد پرآبی بودیم. ضمن 
آنکه ایران در دو سال اخیر با خشکسالی مواجه بود. 
اضافه  و  جمعیت  افزایش  کنار  در  وضعیت  این 
برداشت از منابع آب، وضعیت را بحرانی تر کرد. مرکز 
مطالعات راهبردی کشاورزی و آب اتاق ایران اخیرا 
در نشستی به بررسی بازتخصیص آب و سهم بخش 

کشاورزی پرداخت.

آغاز تنش آبی مزمن در ایران از سال 87
عباس کشاورز، معاون پژوهشی مرکز ملی مطالعات 
راهبردی کشاورزی و آب اتاق ایران در این نشست 
به موضوع بازخصیص آب و کلیات چشم انداز بخش 
کشاورزی در افق 1412 پرداخت. بنا بر ارائه معاون 
پژوهشی مرکز ملی مطالعات راهبردی کشاورزی و 
آب اتاق ایران، بیشترین تعداد دشت های ممنوعه 
کشور مربوط به استان های فارس، کرمان و خراسان 
رضوی است. کشاورز گفت: براساس شاخص فالکن 
مارک اصلاح شده، ایران از سال 1387 وارد تنش آبی 
از سوی دیگر برخی حوضه های  مزمن شده است. 

آبریز کشور در شرایط تنش آبی مطلق قرار دارند.

10 سال ریاضت آبی برای عبور از بحران آب
راهبردی  مطالعات  ملی  مرکز  پژوهشی  معاون 
کشاورزی و آب اتاق ایران در ادامه نشست گفت که 
ایران نیاز به 10 سال ریاضت آب برای عبور از بحران 
نظام تخصیص  و  اصلاح  از  ناگریز  ایران  دارد.  آب 
و بازتخصیص آب است. اما تخصیص آب به چه 
معناست؟ او گفت: »تخصیص آب در اصل ابزاری 
برای مدیریت ریسک کمبود و تصمیم گیری درباره 
استفاده های رقیب از طریق ترکیبی از سیاست ها، 
قوانین، و ساز و کارها به شمار می آید. ریسک کمبود 

هم در کوتاه مدت و هم در بلندمدت، پویاست.«
راهبردی  مطالعات  ملی  مرکز  پژوهشی  معاون 
رو  این  »از  داد:  ادامه  ایران  اتاق  آب  و  کشاورزی 
باشد.  داشته  ویژگی  دو  باید  مطلوب  تخصیص 
نخست آنکه در شرایط عادی و حدی، عملکرد خوبی 
داشته باشد. دوم آنکه کارآیی تطبیقی را با ظرفیتی 
برای تعدیل در برابر شرایط متغییر با حداقل هزینه 

در طول زمان محقق سازد.«

اصلاحات تخصیص آب در 22 کشور
اما کدام کشورها اصلاحات تخصیص آب را انجام 
داده اند؟  قرار  خود  کار  دستور  در  را  آن  یا  داده اند 
 22 نشست،  این  در  کشاورز  عباس  ارائه  بر  بنا 
داده اند  انجام  را  یا اصلاحات تخصیص آب  کشور 
یا در حال اصلاحات هستند. از جمله این کشورها 
کانادا،  اتریش،  برزیل، چین،  استرالیا،  به  می توان 
مرکز  پژوهشی  معاون  کرد.  اشاره  هلند  و  شیلی 
ملی مطالعات راهبردی کشاورزی و آب اتاق ایران 
امر  یک  آب  تخصیص  نظام  »شکل گیری  گفت: 
حاکمیتی است. اصلاح نظام تخصیص آب می تواند 
باشد. اصلاحات  یک چالش سیاسی بسیار دشوار 
آن  به  بهره برداران  برخی  را که  آبی  می تواند حجم 
توزیع  هم  می تواند  دهد.  کاهش  دارند،  دسترسی 
ریسک کمبود را در میان بهره برداران آب تغییر دهد 
و می تواند بر زیرساخت ها و نیاز برای سرمایه گذاری 

تاثیر بگذارد.«
او گفت: »حتی تغییرات تدریجی در نظام کنونی 
ایجاد کند و مستلزم  تخصیص می تواند مخالفت 
اقدامات پرهزینه برای جبران خسارت بابت آزادسازی 

آب با خرید حقابه های موجود باشد.«

تهدیدهای مهم آب ایران
راهبردی  مطالعات  ملی  مرکز  پژوهشی  معاون 
نشست  این  ادامه  در  ایران  اتاق  آب  و  کشاورزی 
به چالش ها و تهدیدهای مهم آب ایران پرداخت. 
آنچه در ادامه آمده، تهدیدها و چالش هایی است که 

عباس کشاورز آن را مطرح کرد.
در  آب  اقتصادی  و  فیزیکی  بهره وری  بودن  پایین 

کلیه بخش های مصرف
مصارف(،  و  )منابع  تقاضا  و  عرضه  تعادل  عدم 
به ویژه در بخش آب های زیرزمینی و عدم توجه به 

تخصیص حقابه های زیست محیطی
ظرفیت  با  تقاضا  تعادل  عدم  و  جمعیت  رشد 
رشد  از  ناشی  تقاضا  فشار  )افزایش  اکوسیستمی 

جمعیت و بدتر شدن شرایط(
عدم نگرش آب به عنوان نهاده بین بخشیِ اقتصادی، 

اجتماعی و زیست محیطی
با  عدم هماهنگی بین بخش های مختلف مرتبط 
آب و وجود تعارض بین وظیفه حاکمیتی و امور 

اجرایی
نارسایی در مشارکت بخش خصوصی و ذی نفعان در 

نظام مدیریت آب
عدم توجه به پایش دقیق و بروز منابع آب

22 درصد از مناطق ایران ممنوعه بحرانی است
آب  منابه  برنامه ریزی  گروه  رئیس  کیانی،  میلاد 
شرکت مدیریت منابع آب کشور در این نششت با 
بررسی مسائل مربوط به آب به نقشه تنش آبی و 

ریسک کمبود آب زیرزمینی در ایران پرداخت.
زیرزمینی  آب  کمبود  ریسک  نقشه،  این  بر  بنا 
با  البته  بود.  زیاد  بسیار   2019 سال  در  و  ایران  در 
توجه به وضعیت منابع و مصارف آب در وضعیت 
هم  بدتر  وضعیت  که  نیست  بعید  چندان  کنونی 
رئیس  ارائه  در  که  آمارهایی  براساس  باشد.  شده 
منابع  مدیریت  آب شرکت  منابه  برنامه ریزی  گروه 
ممنوعه  کشور  مناطق  47درصد  آمده،  کشور  آب 
آنکه  است. ضمن  بحرانی  نیز ممنوعه  و 22درصد 
فاقد  عمدتا  کشور  مطالعاتی  محدوده  31درصد 

آبخوان و فاقد پتانسیل است.

سرمقاله

بازنده ای به نامِ »استقلال«؛

دردِعافیتطلبی!

۱/ آنچه در سال های اخیر در استقلال رخ داده و تنِ 
نحیف آن را رنجور کرده، محصول نگاه نادرست به مفهوم 
باشگاهداری است؛ فاجعۀ نقل وانتقلاتِ تابستان نیز 
تنها نتیجۀ ناکارآمدی در تصمیم سازی بود و بازتولیدِ 

فقدانِ ایده و رویکردِ غیرحرفه ای در مدیریت باشگاه.
۲/ استقلال همانند فصولِ گذشته هیچِ دیدگاهِ فنی ای 
براساس  و  نداشت  نقل وانتقالاتی اش  سیاستِ  در 
نیازهای خود خرید نکرد، نه شاکلۀ اصلی تیم حفظ 
شد و نه اکنون خبری از تقویتِ تیم در دسترس است. 
در این بین آنچه عذاب  آور است، انشقاقِ مرگبارِ میان 
مدیریت و کادرفنی ست، نزاع زننده ای که در پایانِ فصل 

بازنده ای جز »استقلال« نخواهد داشت.
۳/ دیگر چه باید بر سر استقلال آوار شود تا سکوتِ 
پیشکسوتان باشگاه بشکند؟ تیم، از آسیا که حذف 
شده، ابزاری برای موفقیتِ نکونام نیز فراهم نیست 
و سوء مدیریت سال هاست در همۀ سطوح به چشم 
جز  ریشه ای  دردناک،  این سکوتِ  آیا  دیده می شود. 
ناصر  درگذشت  از  پس  استقلال  دارد؟  عافیت طلبی 
پیشکسوتِ  هیچ گاه  پورحیدری  منصور  و  حجازی 
نداشته و جای  این  دو  اعتبار  به کاریزما و  مقبولی 
خالی شان این روزها به شدت احساس می شود. هر چند 
آنچه در این مناقشات مورد بحث است؛ فرآیند تخریبِ 

برند باشگاه است که با سرعتی عجیبی طی می شود.

در باب افزایش بهره وری؛

تعطیلاتآخرهفتهدو
روزهمیشود؟

محسن پیرهادی، عضو هیأت رئیسه مجلس با تأکید 
رونق  هفته،  پایان  تعطیلات  ساماندهی  اینکه  بر 
گردشگری و توسعه اقتصادی را به  دنبال دارد، می گوید: 
ایران به دلیل یک روزه بودن تعطیلات هفتگی اش با 
عدد ۷۹روز تعطیلی با احتساب تعطیلات مناسبتی و 
رسمی، فاصله قابل توجهی_۴۰روز_ با میانگین جهانی 
دارد. میانگین روزهای تعطیل در اکثر کشورهای دنیا 
۱۲۰ است و این نشان می دهد که تعطیلات هفتگی در 
ایران برخلاف تصور عموم، کمتر از سایر نقاط دنیاست. 
چند سال است که ساماندهی تعطیلات پایان هفته 
و افزایش آن به ۲روز مطرح است؛ با این حال این 
طرح تاکنون مورد تصویب قرار نگرفته است. در گذشته 
استدلال اصلی این بود که افزایش تعطیلات به کاهش 
رشد اقتصادی منجر می شود؛ در حالیکه تجارب سایر 
افزایش تعطیلات هفتگی  کشورها نشان می دهد، 
اقتصادی  رشد  حتی  و  بهره وری  افزایش  به  منجر 
می شود. به همین دلیل، بسیاری از کشورها به سمت 
افزایش تعطیلات هفتگی گام برداشته اند. مطالعات 
که  می دهد  نشان  نیز  مجلس  پژوهش های  مرکز 
افزایش تعطیلات منجر به افزایش بهره وری و کارایی 
کارکنان می شود؛ ضمن اینکه افزایش تعطیلات سبب 
رشد اقتصاد گردشگری می شود. برخی از مطالعات هم 
نشان می دهد، صرفه جویی در اثر افزایش تعطیلات 
آخر هفته، ازجمله در مصرف سوخت و برق، قابل توجه 
است. افزایش تعطیلات پایان هفته علاوه بر افزایش 
بهره وری نیروی کار و رشد اقتصادی، فرصت و توان 
از روزهای پایان  برنامه ریزی برای استفاده هدفمند 
هفته را در اختیار شهروندان،  به  ویژه خانواده ها قرار 
می دهد تا بتوانند سفرهای یک یا ۲ روزه ای به حاشیه 
شهرها و مراکز فرهنگی، زیارتی و تاریخی تدارک ببینند 

و سفرهای داخلی منظم و پرتعدادی داشته باشند.

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

ایران برای عبور از بحران آب به 10 سال 
ریاضت آب نیاز دارد!

»میثم حامدی« -مدیر پژوهش توسعه و مطالعات 
اسلامی سازمان بورس- سازو کار خرید متری مسکن 
را تشریح کرد و گفت: اوراق سلف مسکن مدلی از 
فروش متری است که منجر به ساخت واحد مسکونی 
و مالکیت خریداران این اوراق می شود. اوراق سلف 
مسکن مبتنی بر عقد سلف است . عقد سلف به افراد 
این اجازه را می دهد که کالایی که نیاز دارند را امروز به 

صورت خرد و متری خریداری و در زمانی که کالا آماده 
شد آن را تحویل بگیرند. در این روش هر برگ اوراق 
سلف معادل یک متر مسکن است و متقاضی خرید 
می تواند تا زمان تحویل مسکن متناسب با واحد 
مدنظر خود اوراق مورد نظر را خریداری کند. فرض 
کنید یک ملک ۶۰ متری داریم اگر فرد بتواند ۶۰ متر 
اوراق سلف مسکن این ملک را خریداری کند می تواند 

ملک را فیزیکی تحویل گیرد.به گفته او چنانچه میزان 
اوراق خریداری شده در زمان تحویل ملک متناسب 
با قیمت یک واحد مورد نظر نباشد خریدار می تواند 
اوراق خریداری شده را به قیمت روز تسویه کند. دستور 
العمل انتشار اوراق سلف مسکن قطعا تا پایان سال در 
هیات مدیره سازمان بورس به تصویب می رسد و با 

تصویب آن امکان انتشار آن فراهم می شود.

نقل قول

چگونه متر به متر مسکن بخریم؟

دبیر تحریریه 

خبر اول
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حضور دکتر صادقی عضو شورای اسلامی شهر تهران در قرارگاه نجف
احمد صادقی، عضو شورای اسلامی شهر تهران در قرارگاه نجف حضور یافت و از نزدیک در جریان اقدامات کمیته های تخصصی 
این قرارگاه در راستای خدمت رسانی به زوار عتبه علوی و سیدالشهدا)ع( قرار گرفت. در این نشست رضا سیفی شهردار منطقه۱۷ 

و ابراهیم کوه نژاد رئیس کمیته خدمات شهری قرارگاه به ارائه گزارش مصور و شفاهی در خصوص تدابیر اتخاذ شده پرداختند.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

نفت  فروشی دولت با ترفند تخفیف 30 درصدی

ن ذره ب�ی

 

اگر آمارهای بودجه و اظهارت اخیر رئیس سازمان برنامه 
و بودجه را بررسی کنیم، این سناریو مطرح خواهد شد 
که دولت سیزدهم قیمت فروش نفت را فدای حجم 
صادرات آن کرده است؛ بطوریکه در خوشبینانه ترین 

حالت نفت ایران در بازارهای جهانی با ۳۰ درصد 
تخفیف به فروش می رسد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از اکوایران، 
ابتدایی سال ۱۴۰۲،  ماهه  پنج  در  دولت 

نفت  بشکه  هزار   700 حدود  احتمالا 
که  گزاره ای  است؛  فروخته  روز  در 

اعلام  داده های  در صورت صحت 
شده از سوی داود منظور بدست 
اطلاعات  اساس  بر  می آید. 
رئیس  سوی  از  شده  ارائه 
سازمان برنامه و بودجه، دولت 
سال  ابتدایی  ماهه  پنج  در 
از  درصد   ۵۰ توانسته  جاری 
را  بودجه  قانون  نفتی  درآمد 
محقق  دلار   65 ای  بشکه  با 

طبق  رابطه،  همین  در  کند. 
پیش بینی های مرکز پژوهش هابی 

درآمد  از  دلار  میلیارد   12 مجلس 
فروش نفت در سال ۱۴۰۲ با نرخ ارز 

28 هزار و 500 تومان صرف خرید کالاهای 
از کل رقم  باقیمانده آن  اساسی می شود و 

۴۰۹ همتی بودجه که برای  فروش نفت  در نظر 
گرفته شده معادل 1 میلیارد و 700 میلیون دلار است 
که با نرخ ارز 38 هزار تومان برای مصارف دیگر هزینه 

خواهد شد. 

عدم تشابه اظهارات نفتی مسئولان کشور و 
رسانه های خبری خارجی

طبق قانون باید 42 درصد از درآمدهای نفتی ایران 
در سال 1402، به صندوق توسعه ملی واریز شده و 
14.5 درصد نیز متعلق به شرکت ملی نفت است. 
بنابراین عایدی دولت از مجموع فروش امسال نفت، 
تنها معادل 43.5 درصد از  درآمدهای نفتی  است 
که در بودجه برآورد شده است. طبق ارقام بودجه، 
برآورد درآمد امسال دولت از صادرات نفت، حدودا 
409 همت بوده که برابر با 13 میلیارد و 700 میلیون 
احتساب  با  دلار  میلیارد   12 مجموع   ( است.  دلار 
با  دلار  میلیارد  و 1.7  تومانی  و 500  دلار 28 هزار 
احتساب دلار 38 هزار تومانی.( از آنجا که رقم درج 
شده در بودجه، 43.5 درصداز کل درآمدهای نفتی 
نشان  بوده که سهم دولت است، محاسبات  ایران 
می دهد احتمالا ارزش کل صادرات نفتی ایران طبق 
با  برابر   ، ماه سال 1402  دوازده  برای  پیش بینی ها 
31 میلیارد و 500 میلیون دلار باشد. در نتیجه طبق 
امسال  ابتدایی  ماه   ۵ در  باید  بودجه،  برآوردهای 
)یعنی پنج دوازدهم کل سال( درآمد نفتی ایران در 
حدود ۱۳ میلیارد و ۱۰۰ میلیون دلار محقق می شده 

که طبق گفته داوود منظور، تنها ۶.۵ میلیارد دلار آن 
عملی شده است؛ یعنی همان 50 درصد اعلام شده 
از سوی منظور. حال اگر نرخ دلار صادراتی نفت را 
بشکه ای ۶۰ دلار در نظر بگیریم، در خوش بینانه ترین 

حالت، به صورت میانگین ۷۰۰ هزار بشکه نفت ایران 
در روز به فروش رسیده است و اگر قیمت فروش 
ایران در  را بشکه ای ۶۵ دلار در نظر بگیریم،  نفت 
حدود  میانگین  صورت  به  امسال،  نخست  ماه   5
۶۵۰ هزار بشکه نفت در روز فروخته است. یعنی 
اگر تمام ارقام اعلام شده ازسوی رئیس  سازمان 
میزان  باید  باشد،  داشته  بودجه  صحت  و  برنامه 
بشکه صادراتی ایران حدودا 650 هزار بشکه می بود. 
رسانه های   گفته های  که طبق  است  حالی  در  این 
اخیر  ماه های  در  ایران  کپلر،  و موسسه  بلومبرگ  
است.  زده   را  اخیر  در سال های  نفت  فروش  رکورد 
از ۲  روزانه بیش  ایران  ادعا می کنند  این رسانه ها 
حتی  است.  داشته  نفت  صادرات  بشکه  میلیون 
در جای دیگر داود منظور در بیان فروش نفت در 
تاریخ 23 مرداد ماه امسال با حضور در صحن علنی 
مجلس خبر داد بر اساس اعلام وزارت نفت، اکنون 
عبور  بشکه  میلیون  از ۱.۴  نفت   میزان  صادرات 
کرده است. اگر طبق ادعای این رسانه ها و گفته های 
دلار  نرخ ۶۰  با  نفت  فروش  قیمت  از  منظور  داود 
را در نظر بگیریم ایران باید تنها در ۵ ماه اخیر ۱۸ 
میلیارد و ۶۰۰ میلیون دلار درآمد نفتی می داشته. 
حال سوال اینجاست این عدم تقارن اطلاعات به چه 

دلیل ممکن است ایجاد شده باشد؟

سناریوهای محتمل در راستای توضیح عدم 
تقارن اطلاعات داخلی و خارجی
دو سناریو برای این اتفاق می توان در نظر گرفت: 

اولین سناریو عدم تحقق پول نفت فروش رفته در این بازه 
زمانی است. به عبارت دیگر درآمد نفتی که فروخته 
این  احتمال  است.  نشده  داده  ایران  به  هنوز  شده 
سناریو به دلیل اظهارات مقامات رسمی کمتر قابل 
اتکا است. زیرا داود منظور از مجلس شورای 
اسلامی به دلیل بیش برآوردی درآمدها در 
اگر  در حالیکه  است.  کرده  گله  بودجه 
ایشان  شده  گفته  دلار  نرخ  با  نفت 
این  نهایت  در  باشد  رفته  فروش 
درآمد محقق می شود و دلیلی بر 
اظهار بیش برآوردی نرخ دلار در 
سناریو  دومین  نیست.  بودجه 
ایران نفت خود  این است که 
دلار   ۶۰ از  پایین تر  بسیار  را 
موضوع  این  و  است  فروخته 
ماهه   ۵ در  دولت  شده  سبب 
ابتدایی سال جاری نتوانسته ۵۰ 
را محقق  درصد درآمدهای نفتی 
گزارش های  طبق  چنانچه  کند. 
بلومبرگ و رویترز ایران حداقل ۱۰ تا 
۱۲ دلار بر روی هر بشکه نفت اقدام به 
تخفیف دادن در بازارهای اصلی خود کرده 
است. دلیل این اقدام نیز قیمت نفتی است که 
روسیه به دلیل از دست دادن بازارهای غربی به چین 
و بازارهای شرق آسیا پیشنهاد می دهد. در همین رابطه 
گفته شده روسیه نفت خود را در بازارهای قدیمی ایران 
با نرخ ۶۰ دلار عرضه کرده و ایران برای از دست ندادن 
بازارهای خود تخفیف های قیمتی حداقل ۱۰ تا ۱۲ دلاری 
در این بازارها داده است. لذا می توان گفت اظهارات داود 
فروش نفت در نرخ ۶۰ تا ۶۵ دلار دقیق نبوده و احتمالا 
ایران هر بشکه نفت خود را با بیش از ۱۲ دلار تخفیف در 

بازارهای شرقی عرضه می کند.

۳۰ تا ۶۵ درصد تخفیف نفتی؛ سهم مشتریان 
نفت ایران 

برای سناریوی دوم سه حالت می توان در نظر گرفت:
سال  ابتدایی  ماه   ۵ در  رفته  فروش  نفت  اگر 
جاری میانگین ۲ میلیون بشکه در روز باشد طبق 
با قیمت ۲۱ دلار و  را  ایران نفت خود  محاسبات 
اگر میانگین فروش نفت )طبق گفته های منظور( 
۱.۴ میلیون بشکه در روز بوده باشد  قیمت نفت  
که  درصورتی  است.  بوده  دلار   ۳۰ شده  فروخته 
حالت سوم را فروش میانگین ۱ میلیون بشکه در 
روز در نظر بگیریم در خوش بینانه ترین حالت دولت 
سیزدهم نفت خود را میانگین با نرخ ۴۲ دلار به 
فروش رسانده است. به عبارت دیگر در خوشبینانه 
بر  ترین حالت ۲۰ دلار معادل ۳۰ درصد تخفیف 
روی هر بشکه نفت به مشتریان نفت ایران داده 

شده است.

گزارش

جلیل سالاری، مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی در 
مراسم طرح کیفی سازی نفت کوره و تولید کک سوزنی با استفاده از دانش 
فنی پژوهشگاه صنعت نفت با تاکید بر این که هیچ برنامه ای برای افزایش 
قیمت بنزین نداریم، گفت: موضوع افزایش قیمت بنزین شایعاتی است که 

برخی از رسانه ها در بیرون از کشور مطرح می کنند.
وی با بیان اینکه یک زمان بخش فرسودگی تجهیزات مطرح بود در حالی 
که ما در حوزه تجدیدپذیرها دانش فنی و ساخت داخل را به روز کردیم و 

دستاوردهای زیادی را در این بخش ها به دست آورده ایم، تصریح کرد: در حوزه 
کارت خوان ها نیز به راحتی می توانیم وضعیت کارت خوان ها را پایش کنیم.

وی در خصوص ناترازی بنزین گفت: در حال حاضر شرایط مساعد است و 
مشکل خاصی نداریم در بخش نفت گاز نزدیک به ۵ میلیارد متر مکعب 
ذخیره سازی در نیروگاه ها انجام داده ایم. پیشنهاد داده ایم که بخشی صادر 
شود و اکنون صادرات نفت گاز را پیش بینی کرده ایم که یکی دو محموله نیز 

اتفاق افتاده است.

نقل قول

توسط »مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی«؛

برنامهدولتدربارهقیمتبنزیناعلامشد

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

اقتصـــــادایران؛تمرکز
برایپرواز

از  تغییر مسیر  با  آستانه قرن جدید  در  دارد  ایران قصد 
زنجیرهایی که جلوی پرواز اقتصاد آن را گرفته رها شود؛ 
افزایش  تولید،  تقویت  سوداگرانه،  بخش های  سرکوب 
و  بین المللی  تعاملات  افزایش  پایدار،  توسعه  اشتغال، 
کاهش نرخ تورم از جمله ملزومات تحقق این هدف است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، وابستگی شدید 
اقتصاد ایران به نفت، دچار شدن به تحریم های ظالمانه، 
پی درپی،  تورم های  غیرمولد،  فعالیت های  گسترش 
هزینه های سنگین تولید، افزایش بیکاری، افزایش ضریب 
جینی، التهاب هر از گاه در بازارهای ارز، طلا، مسکن و خودرو 
تنها بخشی از عارضه هایی است که اقتصاد ایران در دهه های 
اخیر با آن دست به گریبان بوده است. از سال ۱۳۹۷ همزمان 
با آغاز دور جدید تحریم های آمریکا شرایط اقتصاد ایران 
سخت و دشوار شد؛ به طوری که مبادلات تجاری و بانکی 

ایران با عمده کشورهای جهان از دست رفت.

بر سر کار آمد  از مرداد سال گذشته که  دولت سیزدهم 
تصمیم گرفت جراحی اقتصاد را یک بار برای همیشه آغاز 
کند. اصلاح نظام یارانه ای اولین گام از این مسیر دشوار 
بود که البته آثار تورمی در کوتاه مدت ایجاد کرد. افزایش 
تعاملات بین المللی به منظور کاهش اثرات تحریم های 
آمریکا یکی دیگر از اقدامات دولت محسوب می شود که 
می تواند علاوه بر بالا بردن اعتبار بین المللی فضای چانه زنی 
را به نفع کشور در سطوح مختلف سیاسی و اقتصادی 
افزایش دهد. پیوستن به پیمان شانگهای و ائتلاف بریکس 

از جمله این اقدامات است.

دستیابی به رشد اقتصادی ۴.۷ درصد، کنترل تدریجی نرخ 
رشد نقدینگی، ۹ برابر شدن یارانه نقدی، ارایه برنامه ساخت 
بازنشستگان،  حقوق  همسان سازی  مسکن،  میلیون  یک 
برخورد با بانک های ناتراز، دو برابر شدن تعداد مودیان مالیاتی، 
افزایش تیراژ صنعت خودرو، ساخت خودرو برقی، رسیدن 
تولید نفت به ۳.۴ میلیون بشکه در روز، افزایش سهم از 
نفت و گاز میادین مشترک، سنددار شدن ۵.۳ میلیون هکتار 
از اراضی کشاورزی و خودکفایی در گندم نان، تنها بخشی از 

اقدامات دولت در دو سال گذشته محسوب می شود.

تغییر  مهم  موضوع  است:  گفته  تازگی  به  اقتصاد  وزیر 
مسیرهایی است که ما در آستانه قرن جدید در اقتصاد ایران 
باید به فکر آنها باشیم و همت رئیس جمهوری مصروف به 
این است که عیوب ساختاری اقتصاد ایران را که چندین 
دهه گریبان اقتصاد را گرفته بود و زنجیر پای پرواز اقتصاد 
ایران بود، برطرف کنیم.  در اقتصاد تا به امروز نفتی زده و 
دولتی زده، دستگاه های اجرایی عادت کرده بودند که التفاتی 
به منفعت تولید کنندگان نداشته باشند و حس بی نیازی 
به تولیدکننده در دستگاه های اجرایی بود، چون مصارف با 
نفت بودند. ارز کشور و درآمد دولت از نفت می آمد و به 
تولیدکنندگان هم به عنوان عناصر رکنی و غیر قابل اجتناب 
نگاه نمی شد.   اما دستگاه های اجرایی باید منفعت آنها را در 
نظر داشته باشند و ما به برکت تحریم ها اقتصاد را از نفت 

فاصله دادیم.  

با وجود چالش هایی که در مسیر اقتصاد ایران وجود دارد 
افق های روشنی از دور دیده می شود. یکی از این افق ها 
تکمیل کریدور شمال به جنوب است که نقش ایران به 
عنوان یک کشور استراتژیک در خاورمیانه را بیش از پیش 
پررنگ می کند. صندوق بین المللی پول، کاهش نرخ تورم 
ایران به ۲۰ درصد در صورت بهبود شاخص های مالی و پولی 
را پیش بینی کرده است. در گام بعدی اگر هیچ افزایشی در 
کسری مالی اسمی ایران وجود نداشته باشد و پایه پولی 
تنها ۱۰ درصد رشد کند می توان امیدوار بود که تورم ایران 

تک رقمی شود.

برخی کارشناسان معتقدند عضویت ایران در گروه بریکس 
به عنوان یک بازار قدرتمند و بزرگ، زمینه ساز بهبود رشد 
اقتصادی ایران و رشد صادرات خواهد شد که می تواند اثرات 

تحریم را تا حد قابل توجهی کاهش دهد.
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البرز

۸ طرح راهداری در طالقان افتتاح شد
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز اظهار کرد: بهسازی و آسفالت محورهای سوهان، دهدر، گته ده، روکش آسفالت 
محور قدیم طالقان، روکش آسفالت محور روستایی مهران و دیزان و زیرسازی و آسفالت راه دنبلید به آرتون و تعمیر و 
تجهیز راهدارخانه مرکزی، تعمیر و مرمت پل خچیره از جمله طرح هایی است که در شهرستان طالقان به بهره برداری رسید.

فرمانده انتظامی استان البرز از انهدام باند سارقان به عنف باغ و ویلاهای 
چهارباغ خبر داد. سردار »حمید هداوند« گفت: ۱۳ نفر دستگیر شدند. به 
دنبال وقوع چند فقره سرقت به آن فرد، ساکنان باغات و ویلاهای مناطق 
مختلف شهر چهارباغ رســیدگی به پرونده به صورت ویژه در دستور کار 
مشترک پلیس آگاهی این استان قرار گرفت. بررسی های اولیه پلیس 
حکایت از این داشت که سارقان در ساعات پایانی شب، به صورت ناگهانی 
وارد باغات و ویلاهای شــهروندان شده و با تهدید ســلاح سرد اقدام به 
سرقت لوازم با ارزش آنها می کند. با انجام اقدامات اطلاعاتی و پلیسی ۱۳ 
نفر از اعضای این باند در استان های تهران و البرز شناسایی و در چندین 
عملیات این افراد دستگیر شدند. متهمان به چهار فقره سرقت به عنف از 
شهروندان ساکن در باغات و ویلاهای شهرستان چهارباغ اعتراف کردند و 

تحقیقات تکمیلی در این خصوص ادامه دارد.

انهدام باند سارقان باغ و ویلاهای چهارباغ  
با دستگیری 13 نفر

»احمد  افضلی« -معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز- برای آغاز 
سال تحصیلی تاکید کرد، افزود: ساماندهی سرویس مدارس برای کاهش 
بار ترافیک شهری ضروری است. دستگاه های اجرایی متولی با حساسیت 
و دقت ساماندهی سرویس مدارس را انجام دهند تا علاوه بر کنترل ترافیک 
خللی برای شروع فعالیت مدارس و مشکلی برای دانش آموزان ایجاد نشود. 
شهرداران و بخشداران تا حداکثر همکاری را با اداره کل آموزش و پرورش 
استان و مدارس برای بازگشایی هر چه بهتر مدارس شروع سال تحصیلی 
جدید داشته باشند. همچنین محدودیت عبور و مرور در سطح شهر برای 
خودروهای سنگین از ۲۰ شهریور تا ۲۰ مهر تعیین شد. این اقدام به منظور 
جلوگیری از افزایش ترافیک در زمان آغاز و پایان فعالیت مدارس در بازه 
زمانی ذکر شده انجام شده است. ماشین های سنگین از تاریخ قید شده 

تنها در ساعات ۹ تا ۱۲ و ۱۴ و ۱۷ مجاز به تردد هستند.

 ۲۰ از  البرز  در  عمرانی  عملیات  ممنوعیت 
مهر  ۲۰ تا  شهریور 

 
»امام جمعه کرج«:

بهقلهنزدیکهستیموباید
تلاشخودرابیشترکنیم

آیت الله محمدمهدی حسینی همدانی،  امام جمعه کرج، 
به  اشاره  با  این هفته کرج  نماز جمعه  در خطبه های 
اهمیت بزرگداشت مراسم اربعین حسینی، گفت: مراسم 
پیاده روی اربعین که از نخستین سال شهادت شهدای 
کربلا برگزار شد تلاش یزیدیان برای از بین بردن خاندان 
نبوت و به فراموشی سپردن واقعه کربلا را نقش بر آب 
کرد و این روش مبارزه با ظلم و استکبار از آن روز تا 
به امروز ادامه داشته و برپایی مراسم اربعین با محوریت 
امام حسین علیه السلام زمینه ساز هویت سازی برای 
آزادیخواهان جهان بوده و جبهه ای برای مبارزه با ظلم و 

ستم در سراسر جهان را ساماندهی کرده است.

نماینده ولی فقیه در استان البرز در ادامه گفت: نتیجه 
این گردهمایی عظیم شکست تمام نقشه های شوم 
استکبار برای شیعه هراسی و اسلام هراسی را به دنبال 

داشته است.

آیت الله حسینی همدانی با اشاره به نقش امام سجاد )ع(
و حضرت زینب )س( در زنده نگاه داشتن یاد واقعه کربلا، 
گفت: امام سجاد علیه السلام و حضرت زینب سلام الله 
علیها با جهاد تبیین وارد عرصه شدند و تلاش های ظلم و 
جهل را بی نتیجه گذاشتند وامروز نیز ادامه این راه تمامی 
توطئه ها علیه اسلام و مسلمین رانقش بر آب کرده است.

در  قدرتمند  سیاسی  حرکت  یک  اربعین  افزود:  وی 
برابر جبهه استکبار و صهیونیسم پلید است که نشان 
داد خط مقاومت از ابتدای اسلام تا امروز زنده است و 
تن به استکبار نمی دهد، اما در این میان داشتن رسانه 
قدرتمند در جهان اسلام بسیار مهم است تا همانند حذف 
تدریجی قدرت دلار از زیر بار امپراطوری رسانه ای استعمار 

و استکبار هم خارج شود.

خطیب نماز جمعه کرج در بخش دیگری از خطبه های 
نماز جمعه با اشاره به سخنان دقیق و حکیمانه رهبر 
معظم انقلاب درباره خدمات دولت گفت: دولت خدمتگزار 
باید این سخنان را الگوی خود قرار داده و در راه خدمت به 

مردم بیشتر تلاش کند.

وی با اشاره به تکمیل فاز ۱۱ پارس جنوبی پس از ۲۰ 
سال وقفه و بدون نگاه و کمک بیگانگان در مدت دو 
سال، گفت: این موضوع بسیار مهمی است که با مجاهدت 
جوانان متخصص ایرانی به نتیجه رسیده موضوعی که باید 

به خوبی در رسانه ها بازتاب داده شود.

انقلاب  معظم  رهبر  گفت:  همدانی  حسینی  الله  آیت 
فرمودند که ما به قله نزدیک هستیم و باید تلاش خود 
را بیشتر کنیم ما در این زمینه نباید گول تبلیغات منفی 
دشمنان را بخوریم و از تلاش و مجاهدت در راه پیشرفت 

کشور خسته شویم.

امام جمعه کرج با اشاره به تغییر مناسبات قدرت در دنیا، 
اظهار کرد: امروز آمریکا با مشکلات زیادی مثل موضوعات 
مختلف داخلی و قدرت گرفتن قدرت های نوظهور مثل 
ایران و چین مواجه است و برای حفظ سلطه خود در 
سراسر جهان سعی در ایجاد ناآرامی و تجهیز دوباره داعش 
کرده است و رژیم کودک کش و جاعل صهیونیستی هم با 
ایجاد تنش و درگیری در غرب آسیا به دنبال نفس گرفتن 
و تجدید قواست و تحولات اخیر سوریه هم در همین 
زمینه است، اما باید بدانند اخراج آمریکا از منطقه و نابودی 

اسرائیل حتمی است و به زودی اتفاق خواهد افتاد.

پنج شنبه گذشته، همزمان با هفته دولت و با حضور 
شهری  قطار  شهر  رجایی  ایستگاه  شهری  مسئولان 
بین  راهی  میان  ایستگاه  این  شد.  افتتاح  کرج 
آیت الله  ایستگاه  و  گلشهر  ۴۵متری  ایستگاه های 
با  طالقانی در خط۲ قطار شهری کرج قرار دارد که 
هدف خدمت رسانی مطلوب تر به شهروندان راه ا ندازی 

شده است .

اسلامی  شورای  -رییس  محمدی«  »مسعود  اما 
شهر کرج- در گفت وگو با »دنیای هوادار« با اشاره 
و  حمایت  کرج،  ششم  شورای  اعضای  اینکه  به 
خود  وظیفه  را  مترو  پروژه  اتمام   از  پشتیبانی 
می دانند، اظهار داشت: اتصال قطار شهری کرج به 
خط پنج قطار شهری پایتخت برای ماه های آینده 

هدفگذاری شده است.
وی در ادامه با بیان اینکه شورای شهر برای بهبود 
مترو  تکمیل  به  ویژه ای  توجه  خدمت رسانی،  امر 
دارد، خاطر نشان کرد: از روز های اول فعالیت مان 
و  است  مترو  تکمیل  ما  اصلی  اولویت  کنون،  تا 
برای  را  تا قطار شهری کرج  براین است  تلاش ها 
روان سازی ترافیک و کاهش آلودگی هوا تا ۲ سال 

آینده به سرانجام برسانیم.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج افتتاح ایستگاه مترو 
را گام کوچکی برای خدمت رسانی به مردم دانست و 
تصریح کرد: وعدۀ ما در ابتدای دوره ششم، اتصال 

قطار شهری کرج به ایستگاه شهید سلطانی و خط 
پنج قطار شهری تهران بود که خوشبختانه با تلاش 

مدیریت شهری، این امر مهم در حال تحقق است.
حمل ونقل  شبکه  توسعه  اینکه  اشاره  با  محمدی 
عمومی -به ویژه قطار شهری - می تواند نقش تعیین 
باشد،  داشته  ترافیک  حجم  کاهش  در  کننده ای 
به عنوان  مترو  از  استفاده  راستا  این  در  افزود: 
پاک  درون شهری  تنها وسیله حمل ونقل عمومی 
در مصرف سوخت  بسیاری  می تواند صرفه جویی 
کاهش  در  زیادی  تاثیر  امر  این  که  باشد   داشته 

آلودگی هوا دارد. امید است شاهد تحولات بزرگی 
پروژه های  تمامی  و  باشیم  کرج  مدیریت شهر  در 

مغفول و باقی مانده محقق شوند.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج در پایان صحبت های 
اعضای  همه  زحمات  و  پیگیری  تلاش ها،  از  خود 
ادوار گذشته شورای اسلامی شهر کرج، شهرداران این 
کلانشهر و مدیران عامل سابق قطار شهری قدردانی 
کرد و حرکت به سمت ایجاد خطوط استاندارد و کامل 
برای متروی شهر کرج را از مهمترین اهداف مجموعه 

مدیریت شهری برشمرد.

»رییس شورای اسلامی شهر کرج« در گفت وگو با »دنیای هوادار« خبر داد:

اتصال خط ۲ قطار شهری کرج به خط پنج 
قطار شهری پایتخت

داستان جلدخطبه

»اسکندر مؤمنی« -دبیر ستاد مبارزه با مواد مخدر کشور- در مراسم افتتاح 
مرکز اشتغال و حرفه آموزی ماده ۱۶ شهرستان چهارباغ گفت: در این مجموعه 
۷ سالن تولیدی شامل بخش های صنایع چوبی، تولید لوازم الکتریکی، تولید 
لوازم ورزشی، تزریق پلاستیک، خیاطی و... فعالیت خود را با حمایت شورای 
هماهنگی مبارزه با مواد مخدر آغاز می کنند. مهمترین رویکرد ستاد مبارزه 
با مواد مخدر در کشور مهارت آموزی و ایجاد اشتغال برای مددجویان است، 
در مراکز ماده ۱۶ استان البرز ۲ هزار و ۱۰۰ معتاد متجاهر مراحل درمان خود 
را طی می کنند که با نگاه مهارت آموزی بیش از یک هزار نفر از این افراد 
در حال آموزش مهارت و اشتغال هستند. شورای هماهنگی مبارزه با مواد 
مخدر از تمام کارآفرینان خیر دعوت می کند تا با برخورداری از تسهیلات 

ستاد در امر مهارت آموزی به معتادان متجاهر فعالیت کنند.

اینکه  به  اشاره  با  مراسم  این  در  هم  البرز-  -استاندار  عبدالهی«  »مجتبی 
استفاده از ظرفیت خیرین برای مهارت آموزی و اشتغال مهمترین رویکرد 
مسئولان در استان البرز است، افزود: بهبود معتادان، دست یابی به اشتغال 
و بازگشت آنها به آغوش خانواده و جامعه از جمله برنامه های استان است. 
پیش از افتتاح این مرکز ۷۵۰ نفر از مددجویان ماده ۱۶ استان، در مراکز 
مراکز  این  افتتاح  با  که  بودند  فعالیت  مشغول  آموزی،  حرفه  و  اشتغال 
افزوده  تولیدی ۲۵۰ نفر به مجموعه مهارت آموزان مراکز ماده ۱۶ استان 
شد. با توجه به گزارش های احصا شده، در استان البرز حدود ۵ هزار معتاد 
متجاهر وجود دارد که اکنون حدود ۲ هزار نفر از آنها جمع آوری شده اند 
و درصدد هستیم اردوگاه های سایر شهرستان های استان را برای تکمیل 

برنامه ها، راه اندازی کنیم.

نقل قول

»دبیر ستاد مبارزه با مواد مخدر کشور« مطرح کرد؛

مهارتآموزیواشتغالزاییمهمترینرویکردستادمبارزهباموادمخدر
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 »رگبار« در جشنواره تلوراید
پنجاهمین جشنواره بین المللی فیلم تلوراید آمریکا امسال بخش ویژه ای را به نمایش آثار بنیاد سینمایی »مارتین 
اسکورسیزی« اختصاص داده که در زمینه مرمت آثار کلاسیک سینمای جهان فعال است و  شامل نمایش نسخه 
ترمیم شده چند فیلم سینمایی از جمله »رگبار« محصول سال ۱۹۷۲ به نویسندگی و کارگردانی بهرام بیضایی است. 

سینمای ایران طی یک سال اخیر آمارهای قابل قبولی 
را رقم زد؛ از رسیدن تعداد سالن ها به ۷۲۰ سالن تا 
از فیلم های روی  استقبال حدود ۱۷ میلیونی مردم 
پرده، گواه آن است که حیات جدیدی برای دوران پس 

از کرونای ایران رقم خورده است.

دولت  ایرنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
تاریخ  برهه های  مبهم ترین  از  یکی  در  سیزدهم 
سینمای ایران، عنان این شاخه از فرهنگ را به دست 
میان  در  بیکار  جمعیت  سرسام آور  افزایش  گرفت؛ 
فعالان سینما که از اسفند ۹۸ به دلیل شیوع کرونا 
تولید، بسته شدن بسیاری  رکود مطلق  کلید خورد، 
بدهی های  سینمایی،  پردیس های  و  سینماها  از 
درون صنفی میان سینماداران با تهیه کنندگان و دفاتر 
پخش و... تنها گوشه ای از مختصات سینمای ایران تا 

قبل از روی کار آمدن دولت سیزدهم بود.
آینده  از  روشنی  چشم انداز  هیچ  مختصات،  این 
بین،  این  در  و  نمی کرد  ترسیم  را  ایران  سینمای 
این  تداوم  که  عده ای  غیرکارشناسانه  اظهارنظرهای 
روند را برای سالیان دراز تخمین می زدند، عمق نگرانی 
و اضطراب را بیشتر می کرد اما با روی کار آمدن دولت 
سیزدهم، ۲ اتفاق مهم در حوزه سینمای کشور رخ 
داد؛ نخست آن که با ارائه مشوق های کارآمدتر، خوراک 
مناسب و بهینه ای به سینماها تزریق شد و در وهله 
بعدی، سینماها به عنوان اماکنی امن شناخته شدند 
که با تغییر رنگ بندی، مشمول تعطیلی نمی شدند. 
سینماها  به  مردم  اعتماد  تا  شد  رویکرد سبب  این 
از  کوتاه  فاصله ای  در  استقبال،  روند  و  شده  بیشتر 
به  را  این ۲ سیاست، رشد مضاعفی  اجرایی نمودن 

خود ببیند.
سینماهای  نبود؛  مردم  نفع  به  تنها  سیاست،  این 
که  کسانی  و  سینماداران  شد،  بازگشایی  بسیاری 
در سینما مشغول به کار بودند، بر سر کارهای خود 
بازگشتند، چرخ اقتصاد سینما چرخید و از صف طویل 

۱۸۰ فیلمی که منتظر اکران بودند، کاسته شد؛ رویکرد 
نخست  ماه های  همان  به  تنها  سینما،  از  حمایتی 
تا  روند،  این  بلکه  نشد  استقرار دولت مردمی ختم 
در  نیز  می گذرد  دولت  عمر  از  سال   ۲ که  امروز  به 
تمامی شئون رعایت شده است که در ادامه به برخی 
از مهم ترین این اقدامات طی یک سال اخیر اشاره 

می شود.

گیشه ۶۴۹ میلیاردی با حدود ۱۷ میلیون 
مخاطب

طی یک سال اخیر، برخلاف آن چه که انتظار می رفت، 
استقبال خوبی از سینماها به عمل آمد؛ طی یک سال 
اخیر، ۱۶ میلیون و ۸۶۵ هزار مخاطب به سینما رفتند 

که برای این تعداد مخاطب، ۶۳۸ هزار سانس ترتیب 
داده شد و میزان فروش گیشه نیز به ۶۴۹ میلیارد 

تومان رسید.
فیلم های سال ۱۴۰۱ در ۳۶۸ هزار سانس نمایش داده 
شدند که ۷ میلیون و ۴۸۴ هزار نفر برای تماشای 
این فیلم ها به سینما رفتند و ۲۳۱ میلیارد تومان نیز 
به گیشه سینماها واریز کردند؛ برای سال ۱۴۰۲، تا 
به امروز، ۹ میلیون و ۳۸۱ هزار نفر به سینما رفتند 
و ۲۷۰ هزار سانس برای اکران فیلم ها در نظر گرفته 
شد که اقتصاد نمایش این تعداد فیلم، ۴۱۸ میلیارد 

تومان است.
این آمار در شرایطی رقم خورده که سینماها طی پاییز 
از آن نیز  سال گذشته، تقریباً تعطیل بودند و پس 

پرداختند؛  فیلم  نمایش  به  با سانس های محدودی 
بنابراین پتانسیل واقعی سینمای ایران، بسیار فراتر از 
آن چیزی است که هم اکنون تحت عنوان کارنامه سال 

دوم دولت به چشم می خورد.

تعداد سالن های سینما به ۷۲۰ رسید
در پایان دولت دوازدهم، ۲۷۷ سینما با ۵۴۱ سالن، 
آن ها، در کشور  نبودن  یا  بودن  روند فعال  به  بسته 
وجود داشت؛ نشانه گذاری در دولت سیزدهم، رسیدن 
است  بوده   ۱۰۰۰ عدد  به  سینمایی  سالن های  تعداد 
که این آمار، تا پایان مردادماه ۱۴۰۲، به ۳۵۴ سینما 
اطلاعات سیاست،  و ۷۲۰ سالن رسیده است؛ طبق 
بود که ماهانه،  به گونه ای خواهد  آتی  طی ۲ سال 
تا  افتتاح شود  حداقل ۱۰ سالن سینمایی در کشور 
در نهایت، تعداد سالن های سینمایی کشور تا پایان 
دولت سیزدهم، به عدد ۱۰۰۰ برسد که یک شاخص 

مطلوب و بهینه در سینمای ملی محسوب می شود.

سینمای امید
خوب  اتفاق های  مثبت،  اقدام   ۲ این  بر  علاوه 
است؛  خورده  رقم  ایران  سینمای  حوزه  در  بسیاری 
روز،  خارجی  فیلم های  نمایش  به  مجوز  اعطای 
بحث  استان ها،  در  جوان  سینمای  دفاتر  به  توجه 
حمایت از تولیدات استانی، برگزاری قدرتمند تمامی 
جشنواره های سینمایی، توجه به بحث عدالت اکران، 
حضور بین المللی سینمای ایران، طراحی بنیاد ملی 
برای  تلاش  پژوهش،  و  مطالعات  حوزه  انیمیشن، 
و...  توقیفی  فیلم های  اکران  و  سینماگران  احکام 
ازجمله اقداماتی است که طی یک سال اخیر با قدرت 
انجام شده و نتیجه حاصله از این تلاش ها که بخش 
بسیاری از آنها رسانه ای نشده است، سبب شد تا برای 
نتواند مسیر  ایران که شاید تصور می شد،  سینمای 
اتفاق های خوبی  بپیماید،  را همچنان  سلامت خود 

رخ دهد.

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

استقبال ۱۷ میلیونی مردم از سینما

گزارش

کشور،  سالیان  این  ثابت  آئینی  رویکرد  به عنوان  اربعین  پیاده روی 
ظرفیت های بسیاری دارد تا فیلمسازان گونه های مختلف به آن ورود 
کرده تا سهمی از تولیدات سالانه سینمای ایران به این مهم اختصاص 
پیدا کند. سینمای دینی و مقاومت در طول چند دهه اخیر، تغییرات 
فرمی و محتوایی بسیاری را به خود دیده است. تغییراتی که متناسب 
و  وطنی  گونه  این  تکامل  سبب  روز،  اقتضائات  و  زمانی  شرایط  با 
چارچوب  در  گونه،  این  تا  نداد  اجازه  و  شد  آن  بهینه  پوست اندازی 
بلوغ یافته،  دگردیسی  این  دلایل  از  یکی  بماند.  باقی  خود  کلاسیک 
مقتضیات روز جامعه بوده که سبب پیدایش برخی مفاهیم و عناوین 
البته  که  جدید  مفاهیم  این  از  یکی  است.  بوده  جدید  دوران  در 
جریان سازی گسترده ای دارد، مقوله اربعین است. پیاده روی اربعین که 
طی سالیان دراز، نمود چندانی نداشت اما اکنونی چندسالی می شود 
که این رخداد، به تقویم ثابت کشور افزوده شده و مسئولان، از ماه ها 
قبل، زمینه های یک حضور چندمیلیونی را تسهیل می کنند. پیاده روی 
اربعین یک رویداد معاصر در تقویم ملی ماست که ظرفیت های پیدا 
و پنهان بسیاری برای تولیدات بصری به خود می بیند. در این زمینه، 
سینماگران مستند، کمی فعال تر عمل کردند و تاکنون ده ها فیلم از 
اربعین،  بالای  اما ظرفیت های  رساندند  تولید  به  را  بزرگ  اتفاق  این 

هنوز نمود چندانی در قاب سینمای بلند داستانی نداشته است که 
قطعا این اتفاق، یک ضعف بزرگ در مقوله سینمای دینی و مقاومت 
به حساب می آید. از قضا پتانسیل های این حرکت آئینی به اندازه ای 
است که نمی توان آن را محدود به سینمای دینی و مقاومت نمود 
و در پس زمینه، می توان به سینمای اجتماعی نیز اندیشید. درواقع 
وسعت مضمونی این پیاده روی و تکثر آدم هایی که از سلایق، نژادها 
و ملیت های مختلف در آن حضور پیدا می کنند، زمینه ای را رقم زده 
که دست فضاسازی را بسیار باز گذاشته و می تواند سوژه های نابی 
را برای فیلمنامه نویسان، تهیه کنندگان و کارگردانان مهیا نماید. این 
برخورداری در شرایطی که احساس می شود سینمای دینی و مقاومت، 
نیاز به یک بازتعریف دارد، می تواند دست سینماگران را از بابت تعدد 
سوژه، حسابی پر کند. ضمن اینکه این حرکت پیاده روی، نوعی تبلیغ 
مجسم در سطح کلان بین المللی نیز به حساب می آید و قطعا پرداخت 
می تواند  که  است  تبلیغی  حکم  در  خود  رویداد،  این  به  سینمایی 
جنبه های این اتفاق را برای مردم سراسر جهان، به تصویر بکشاند. ضمن 
اینکه تنوع رویدادهای این اتفاق، امکانی را به فیلمسازان می دهد که 
متناسب با حیطه فعالیت آنان در سبکی که فعالیت دارند را به تصویر 
کشیده و بنابراین، محدودیتی از این حیث، متوجه هیچ فیلمساز با 

هر نگاه و نگرشی نیست. این ظرفیت سبب شده تا پیاده روی اربعین 
به اقیانوسی شبیه باشد که تقریبا هیچ یک از مناسبت های معاصر، 
تا این اندازه پتانسیل قصه گویی و بهره برداری های سینمایی نداشته 
باشد اما نکته ای که در این وضع، عجیب به نظر می رسد آن که چطور 
سینماگران ما ورود چندانی به این مقوله نداشته اند و اگر چند فیلم 
مستند و کوتاه در این حوزه را فاکتور بگیریم، به راندمان جالبی در 
این زمینه نمی رسیم. با توجه به اینکه اربعین برخلاف سوژه های مهم 
دوره معاصر این گونه نظیر داعش، زمینه تولیداتی خیلی پرهزینه و 
سنگینی را نمی طلبد و البته تنوع بسیاری که از این مجال، نصیب 
فیلمسازان می شود بنابراین ضروری است که به شکل ویژه تری به این 
اتفاق نگریسته شود. ضروری است که برخی نهادها نظیر فارابی، حوزه 
هنری، اوج و دیگر دستگاه ها با تولیداتی در این زمینه، اذهان جامعه 
را به این پتانسیل بزرگ و نهفته بکشانند تا زمینه رونق  سینمایی 
بیشتر تولیداتی در این حوزه فراهم شود. ساخته های این حوزه بنا بر 
انعطاف، ساختار خانواده محور و ابعاد آئینی خود، این قدرت را دارد که 
تاثیرگذاری مطلوبی داشته باشد و استقبال های فراوانی را به خود ببیند 
بنابراین برای شروع کار نیاز است تا نهادها، به این بحث مهم ورود پیدا 

کرده و زمینه تولیدات فاخر در این زمینه را فراهم آورند.

کاوش

ضرورت چراغ سبز سینما به پیاده روی اربعین

چند سال پیش محمد حیدری )مدیرعامل وقت موزه سینما( گفت که »قرار است، بخش هایی از این موزه مثلا اتاق فرهاد 
که سنخیتی با هنر سینما ندارد، حذف شود و به همین جهت قرار است، خانه فرهاد از موزه سینما به موزه موسیقی منتقل 
شود.« اما از همان زمان این وعده مدیر وقت موزه سینما تنها در حد حرف باقی ماند و حال پس از گذشت ۸ سال خانه 
فرهاد هنوز در موزه سینما باقی است و اسباب کشی آن تنها از سالنی به سالن دیگر صورت گرفته است. درحقیقت خانه 
مهراد به دلیل فضای کوچک و کم  نورش به یک طبقه بالاتر منتقل شده است تا این گونه وسایل »فرهاد« در یک محیط 
بزرگتر در معرض دید علاقه مندان قرار بگیرند. فرهاد مهراد هنرمندی است که خیلی ها معتقدند بیشتر از هر کسی به فکر 

مردم بود و با آن صلابت موجود در صدایش و سبک و سیاق منحصر به فردش، هنوز پس از سال ها درگذشت غریبانه اش 
در خارج از کشور، طرفداران بی شماری حتی در نسل های جدید دارد. فراهاد مهراد را با آثار اجتماعی او می شناسند، به 
همین جهت یک بار در مصاحبه ای درباره اینکه چرا ترانه های عاشقانه نخواند، گفت: »آن سال ها زیادی ترانه های عاشقانه 
ساخته می شد و به عقیده من چیزهای خیلی خوبی هم نبودند. نمی توانم بگویم هیچ کار خوبی نبود ولی آنقدر کم بود 
که من یادم نمی آید مثالی بزنم. من هیچ ارادتی حداقل آن سال ها به این آهنگ های عاشقانه نداشتم. ولی شعر عاشقانه 

خوب را خیلی دوست دارم و اگر فرصتی پیش بیاید و چیزی پیدا کنم اجرا خواهم کرد.«

اسباب کشی در خانه فرهاد مهراد
موسی�ق
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برتری تیم هاکی چمنی ایران برابر ژاپن در قهرمانی آسیا
در ادامه رقابت های هاکی پنج نفره چمنی که در صلاله عمان در حال برگزاری است تیم ملی هاکی پنج نفره 
چمنی مردان ایران با برتری برابر ژاپن به مرحله یک چهارم راه یافت. مسابقات هاکی پنج نفره چمنی قهرمانی 

آسیا در بخش مردان تا ۱۱ شهریور در صلاله عمان ادامه دارد.

نقل قول

»دبیرکل کمیته ملی المپیک «: 

خیلی ها به تیم ملی امید، امید نداشتند
همراه  به  المپیک  ملی  کمیته  دبیرکل  هاشمی،  مناف 
بازدید  امید  فوتبال  ملی  تیم  اردوی  از  نصرالله سجادی 

کردند.

هاشمی در مورد حضور در اردوی ملی پوشان فوتبال گفت: 
امیدوارم در بازی های آسیایی بعد از ۲۰ سال اتفاق جدیدی 
بیفتد. هر چند که خیلی ها به این تیم امید نداشتند چون 
خیلی دیر تشکیل شد و انتظار بر این بود که فدراسیون 
از یکسال قبل این هماهنگی را انجام می داد. به هر حال 
از ۵، ۶ ماه گذشته آقای تاج و قلعه نویی تلاش کردند، 
آقای عنایتی هم این مسئولیت را برعهده گرفت و آقای 
فرقانی هم حمایت کرد. کمیته ملی المپیک هم از روزی 
به شکل  شدند،  تیم مشخص  سرپرست  و  سرمربی  که 
ویژه کنارشان بود. اعتبارات مختصری را تصویب کردیم، 
امکانات لازم برای بازی ها مثل کیف، کفش، چمدان و 
حتی پول توجیبی دیروز توزیع شده است. قول هایی هم 

رئیس کمیته ملی المپیک داد.  

هاشمی در ادامه بیان کرد: تیم امید محبوبیت خاصی 
در کشور دارد. امیدوارم دوستان با تمام قوا تلاش کنند 
ایران شاد شود و  اتفاقات خوبی بیفتد تا دل مردم  و 
بعد از ۲۰ سال صاحب مدال شویم. حدود ۵۰ سال است 
که نتوانسته ایم سهمیه المپیک کسب کنیم. ابتدا به 
خدا و سپس به تلاش این بچه ها امید داریم. قطعا اگر 
دوستان چند برد خوب داشته باشند دولت و فدراسیون 
ملی  کمیته  می کنند.  بیشتری  حمایت  هم  فوتبال 

المپیک هم کنارشان است.  
از  عمده ای  بخش  که  سوال  این  به  پاسخ  در  هاشمی 
ناکامی تیم امید به اقدامات مدیریتی و تغییر سرمربی 
برمی گردد، چه اقداماتی انجام شده که تیم دیگر دچار 
تغییرات نشود؟ بیان کرد: کمیته ملی المپیک در مسائل 
به  توجه  با  می کنیم.  حمایت  اما  ندارد  وکالتی  فنی 
باید  دادند،  ما  به  بچه ها  و  فنی  کادر  امروز  که  امیدی 
امیدوار باشیم. نباید بگوییم چون ۴۸ سال کسب سهمیه 
نکرده ایم، تا یک قرن دیگر هم شاید نتوانیم. کمیته ملی 

کمک  باید  فوتبال  فدراسیون  و  ورزش  وزارت  المپیک، 
کنند. فارغ از هر نتیجه ای که در این مرحله بگیریم باید 
برنامه ای هشت ساله تدوین شود و در طول هشت سال 

آینده امیدوار باشیم. 
دبیرکل کمیته ملی المپیک در مورد اختصاص پاداش 
به تیم امید گفت: در بحث کسب سهمیه المپیک اجازه 
بدهید این تیم سه مسابقه را انجام بدهند، آن وقت 
کمیته ملی المپیک، وزارت ورزش و فدراسیون همه با 

هم پاداش می دهیم اما اجازه بدهید که الان چیزی 
نگویم. 

تیم  این سوال که در صورت صعود  به  پاسخ  در  او 
ملی به المپیک، بازیکنان تیم امید از سربازی معاف 
می شوند؟ گفت: همه امتیازاتی که در بحث سربازی 
ضمن  می شود.  لحاظ  بچه ها  این  برای  دارد،  وجود 
این که باید خیلی تلاش کنیم تا امتیازات بیش تری 

بگیریم، چون ۴۸ سال زیاد است.

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۱۷۵۱ مورخ 1402/06/02 هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای رسول سرابی بشناسنامه شماره ۴۷۵ صادره از چاراویماق فرزند علی در 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت ۱۲۰ متر مربع 
مفروز از پلاک شماره ۶۶۲ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در البرز و با خریداری از 
آقای امان اله ترابی که خود مالک اولیه میباشد تایید مینماید لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/27
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه3کرج

شناسه آگهی: 1557807

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون  آ
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی ناحیه ۳ کرج)نوبت اول(

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۱۷۵۵ مورخ 1402/06/04 هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای اکبر شاکر بشناسنامه شماره ۹۰۹ صادره از نیر فرزند اقامعلی در ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت ۱۲۱ متر مربع مفروز از پلاک 
شماره ۴۸۹ فرعی از ۱۴۴ اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقایان فرهاد شاکر 
و قنبرعلی کمالی دهقان و با مالکیت مالک اولیه آقای رجبعلی کمالی دهقان 
تایید مینماید لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/27
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه3کرج

شناسه آگهی: 1556080

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون  آ
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی ناحیه ۳ کرج)نوبت اول(

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۱۱۹۳ هیات اول دوم موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/

خانم شهرام خدابنده فرزند بهرامعلی بشماره شناسنامه ۱۴۸۶۱ صادره از کرج در 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۲۹.۹۷ متر مربع از پلاک ۴۰ فرعی 
از ۳۶۳ اصلی واقع در البرز محمد شهر بلوار بهشتی بلوک زنی افشار خیابان 
اسماعیل آبادی کوی گلستان یک سمت چپ قطعه دو پلاک ۱۸ خریداری از 
مالک رسمی آقای احمد مهین خاکی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/01
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه2کرج

شناسه آگهی: 1560239

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون  آ
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی ناحیه ۲ کرج)نوبت اول(

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۱۱۹۵ هیات اول دوم موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی 
آقای خانم محمد حسن میرهاشمی فرزند مسعود بشماره شناسنامه ۱۱۲۴ صادره 
از در یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۸۱۲.۳۰ متر مربع از پلاک ۲۹۵ 
و ۲۹۶ فرعی از ۳۶۱ اصلی واقع در کرج محمد شهر ولد اباد خ امیرکبیر انتهای خ 
شهرک لاله سمت چپ داخل خیابان خاکی مرکز ترک اعتیاد ایزد مهر ستایش 
خریداری از مالک رسمی آقای اله کرم محبی محرز گردیده است لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/01
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه2کرج

شناسه آگهی: 1560290

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون  آ
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی ناحیه ۲ کرج)نوبت اول(

قانون  اول دوم/ موضوع  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۱۹۳۳ هیات 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای خانم وهاب صفائی رشیدآباد فرزند ابو محمد بشماره شناسنامه 
۱۵ صادره از میانه در یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۲۵۲.۷۶ 
متر مربع از پلاک ۱۶۹ فرعی از ۶ اصلی واقع در کرج ماهدشت خیابان جم 
خریداری از مالک رسمی آقای خانم سید عزیز شیخ آوندی محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/01
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه2کرج

شناسه آگهی: 1560369

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون  آ
تعیین تکلیف وضعيت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 

سند رسمی ناحیه ۲ کرج )نوبت اول(

گهی تغییرات شرکت آ
شناسه  به  فردیس  ریزان  راه  محدود  مسئولیت  با  شرکت  تغییرات  آگهی 
استناد صورتجلسه مجمع  به  به شماره ثبت 6903  ملی 10100317973 و 
عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ 1402/04/29 تصمیمات ذیل اتخاذ شد 
1- آقای عزیز یوسفی داشبلاغ شماره ملی: 1602873925 یه سمت مدیر عامل 
وعضو هیئت مدیره )خارج از شرکاء( 2-آقای عباس منتصری شماره ملی: 
5479889982 به سمت رئیس هیئت مدیره و عضوهیئت مدیره 3-آقای 
عباس خوانساری شماره ملی:1111887861 به سمت عضو هیئت مدیره)خارج 
از شرکاء( به عنوان اعضاء هیئت مدیره برای مدت 1 سال انتخاب گردیدند. 
کلیه اسناد واوراق بهادارو تعهدآوراز )قبیل: چک و سفته و بروات عقود و 
قراردادهای اسلامی( و اوراق و نامه های عادی و اداری با امضاء رئیس 

هیئت مدیره منفرداً همراه بامهر شرکت معتبرمی باشد.
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

شناسه آگهی: 1560569

گهی تغییرات شرکت آ

شناسه  به  فردیس  ریزان  راه  محدود  مسئولیت  با  شرکت  تغییرات  آگهی 
ملی10100317973 وبه شماره ثبت 6903به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 
فوق العاده مورخ 1402/04/29 تصمیمات ذیل اتخاذ شد - اعضاء هیئت مدیره از 
2 نفر به 3 نفر افزایش یافت و ماده مربوط در اساسنامه بدین شرح اصلاح گردید.
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

شناسه آگهی: 1560570
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آنسو فاتی به برایتون پیوست
 آنسو فاتی با عقد قراردادی قرضی تا پایان فصل 24-2023 به این تیم انگلیسی پیوست. برایتون بند خرید این وینگر 
اسپانیایی را در اختیار نخواهد داشت. آنسو فاتی روز گذشته با سفر به انگلیس در تست های پزشکی باشگاه برایتون 

حاضر شد. این اولین باری است که فاتی 20 ساله در تیمی غیر از بارسلونا به میدان می رود.

رد پیشنهاد 150 میلیون 
پوندی از سوی لیورپول

  لیورپول پیشــنهاد الاتحاد عربســتان برای 
محمد صلاح که ارزش آن بیش از ۱۰۰ میلیون 
پونــد + پــاداش )5۰ میلیون پوند( بــوده را رد 
کــرده اســت و مدیران این تیــم به هیچ وجه 
نمی خواهند ســتاره مصری خود را از دســت 
بدهند. آنها طی تماس تلفنــی با مدیران این 
تیم عربستانی موضع باشگاه را در قبال اینکه 
محمد صلاح فروشــی نیســت به آنها گوشزد 
کرده و بدین ترتیب پیشنهاد شفاهی الاتحاد که 
بیش از ۱۰۰ میلیون پوند بوده را رد کرده اند. اما 
عربستانی ها دست بردار نیستند و آنها در حال 
آماده سازی پکیج پیشنهادی دیگر به ارزش ۱75 

میلیون پوند هستند.

انتقال کولو موانی به 
پاری سن ژرمن منتفی شد

 کولــو موانی در تمرینــات آینتراخت 
فرانکفــورت شــرکت نکرده بــود. اما با 
وجود توافق ۱5+75 میلیون یورویی با 
آینتراخت فرانکفورت، راندل کولو موانی 
فصل آینده نیز در باشگاه آلمانی ماندگار 
می شود. آینتراخت در صورتی به مهاجم 
فرانســوی مجوز خروج می داد که برای 
این بازیکن پیش از ســاعت ۱8 به وقت 
محلی جانشین خریداری کند. با وجود 
تلاش های پاری سن ژرمن برای انتقال 
هوگــو اکیتیکــه، این بازیکن بــا ایده 
پیوستن به بوندسلیگا مخالفت کرد. از 
اعتبار قرارداد فعلی کولو موانی 3 ســال 

دیگر باقی مانده است.

ماتئوس نونس به 
منچسترسیتی پیوست

 ســیتیزن ها هافبک جدیدی به خدمت 
گرفتند. باشــگاه منچسترســیتی به طور 
رســمی از خرید ماتئوس نونــس خبر داد. 
این هافبک 25 ساله و پرتغالی قراردادی 5 
ساله با سیتیزن ها به امضا رسانده و باشگاه 
ســابق او یعنی وولورهمپتــون بابت این 
انتقــال نزدیک به 53 میلیون پوند دریافت 
می کند. گفتنی است نونس پیراهن شماره 
27 منچسترســیتی را به تــن خواهد کرد. 
نونس که تاکنون ۱۱ بار برای تیم ملی پرتغال 
بــازی کرده، در تابســتان 2۰22 با مبلغ 45 
میلیون یورو از اســپورتینگ لیسبون راهی 
وولورهمپتون شــد و 4۱ بــار برای این تیم 

انگلیسی به میدان رفت.

کانسلو برای بارسا پیشنهاد 
بایرن مونیخ را رد کرد

  بایرن مونیخ برای جذب ژائو کانسلو در روز 
آخر نقل و انتقالات تابســتانی تلاش کرد اما 
بازیکن با این انتقال مخالف بود. کانســلو که 
در نیمه دوم فصل گذشــته برای باواریایی ها 
به میــدان می رفت، علاقه ای به حضور مجدد 
در جمع شــاگردان توخل ندارد. کانســلو که 
از ابتــدای تابســتان 2۰23 اجــازه جدایی از 
منچسترســیتی را داشته است، مدت ها قبل 
برای انتقال به بارســلونا با این باشگاه توافق 
کــرده بود. طولانی شــدن روند انتقال صرفا به 
دلیــل محدودیت های اقتصادی بارســلونا و 
قوانین فیرپلی مالی بوده و هیچ گاه تردیدی 
در خصوص انجام معامله وجود نداشته است.

 انتقال مهدی طارمی به 
میلان منتفی شد

  مهدی طارمی، مهاجم تیم ملی ایران که فقط 
یک فصل دیگر  با پورتو قرارداد دارد، در این تیم 
پرتغالی ماندنی شد. مذاکرات برای انتقال مهدی 
طارمی از پورتو به میلان رسما متوقف شد، سران 
پورتو در جلسه شان با طارمی، تصمیم به حفظ او 
گرفتند و این تصمیم را رسما در شبکه تلویزیونی 
خود اعلام کردند. گفتنی است میلان با پورتو به 
توافق شفاهی رسید اما به دلیل درخواست های 
بالای طارمی و نمایندگانش به عنوان دستمزد 
و کمیســیون، مذاکرات طولانی شد. پورتو نیز 
احتمالا به همیــن خاطر تصمیم به حفظ این 

مهاجم 3۱ ساله گرفت.

سفیان امرابط به 
منچستریونایتد پیوست

  منچستریونایتد و فیورنتینا پس از مذاکراتی 
فشــرده و طولانی مدت، بالاخره بر سر جابجایی 
سفیان امرابط به توافق دست یافتند و این بازیکن 
27 ساله در انتقالی قرضی راهی اولدترافورد می 
شود. منچســتریونایتد برای به خدمت گرفتن 
امرابــط به صورت قرضــی و به مدت یک فصل، 
۱۰ میلیــون یورو به فیورنتینا پرداخت می کند و 
همچنین بند خریــد 5+2۰ میلیون یورویی این 
بازیکــن را در اختیار خواهد داشــت. با توجه به 
نهایی شدن انتقال امرابط به لیگ برتر، فیورنتینا 
به زودی خرید ماکسیم لوپز به عنوان جانشین 

هافبک مراکشی خود را اعلام خواهد کرد.

لئوناردو بونوچی به اونیون 
برلین پیوست

  باشگاه اونیون برلین به طور رسمی از به خدمت 
گرفتن لئوناردو بونوچی خبر داد. مدافع 36 ساله 
ایتالیایی با قراردادی یک ساله که قابلیت تمدید 
نیز در آن گنجانده  شــده ، راهی برلین شده است. 
یوونتوس در حالی که یک ســال دیگــر از قرارداد 
بونوچی باقی مانده بود، به این بازیکن اطلاع داد که 
جایی در برنامه های تیم ندارد و باید به دنبال مقصد 
دیگری برای ادامه دوران فوتبالش بگردد. کاپیتان 
بیانکونری هرچند در ابتدا تمایلی به جدایی نداشت 
اما بالاخره راضی به این اتفاق شد. حضور اونیون 
در لیگ قهرمانان اروپا در تصمیم بونوچی اثرگذاری 

زیادی داشته است.

انتقال ژائو پالینیا به بایرن 
مونیخ منتفی شد

 با وجود شــرکت در تســت های پزشکی و 
پوشیدن پیراهن بایرن مونیخ، در حال حاضر 
انتقال پالینیا منتفی است. انتقال ژائو پالینیا 
به بایرن مونیخ منتفی شــد و این بازیکن در 
فولام ماندگار خواهد شد. بایرن مونیخ امروز 
روی رقم 65 میلیون یورو با باشگاه انگلیسی 
به توافق رســیده بود اما از آن جایی که فولام 
موفق به خرید جانشین پیش از پایان پنجره 
آلمان نشد، هافبک پرتغالی به خواسته خود 
نمی رســد. باید دید این شــرایط چه تاثیری 
روی انتقال رایان خرانفبرخ به لیورپول خواهد 

داشت.
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